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OBMOČNO ZDRUŽENJE 

VETERANOV VOJNE ZA SLOVENIJO 

GORNJE POSOČJE 

TRG TIGROVCEV 5 

5220 TOLMIN 

Zapisnik letnega zbora članov OZVVS Gornje Posočje 

v soboto 22.2.2025 ob 17 uri, v Restavraciji LABRCA pri Peršetu 

 

Z vabilom, poslanim 5.2.2025, je bil predviden naslednji dnevni red: 

1. Otvoritev OZ in pozdravni nagovor 

2. Izvolitev organov zbora 

3. Predstavitev in potrditev dnevnega reda 

4. Pozdrav gostov 

5. Poročilo o:  Delovanju društva OZVVS GP v letu 2024 in 

Poročilo o prihodkih in odhodkih v letu 2024  

6. Poročilo Nadzornega odbora in Častnega razsodišča. 

7. Razprava na poročila in sprejem poročil 

8. Program dela za leto 2025 in naprej 

9. Podelitev priznanj  

10. Imenovanje in potrditev delegata za Glavni zbor 2025 

11. Razno in druženje ob prijetnem klepetu 

 

Ad 1 Občni zbor je s pozdravnim nagovorom otvoril predsednik OZVVSGP Iztok Uršič. Pred 

uradnim delom je navzoče prosil za minuto molka v spomin na pokojne člane. 

 

Predsednik OZ VVS Gornje Posočje Iztok Uršič je nato pozdravil vse prisotne člane OZ VVS 

Gornje Posočje in goste.  

Po poročilu verifikacijske komisije, da se zbora udeležuje 41 članov, kar je manj od člena v 

pravilniku, ki določa ustrezno zastopanost za začetek dela. Zbor je po 15 min. zamikom lahko 

začel z delom. (Priloga 1) 

 

Med gosti so bili predsednik ZVVS g. Ladislav Lipič, vodja pokrajinskega odbora Igor Rutar, 

predstavnika OZ VVS Kanal Ivan Humar in Boris Kogoj, iz OZ VVS Idrija – Cerkno 

(Borislav Novoselac in Jože Erjavec), predstavnik Pododbora Sever iz Tolmina (Dušan 

Komar) in predstavnik ZZB za vrednote NOB Slovenije Rok Uršič. 

 

Ad. 2 Potrjeni so bili naslednji organi zbora  

 - verifikacijska komisija: Zvone Gerželj 

 - delovno predsedstvo: Pavel Četrtič, Enco Crivellari, Igor Rutar 

 - zapisnikar:   Radovan Lipušček 

 - overitelj zapisnika  Radko Podgornik, Bruno Manfreda 

Ko je delovno predsedstvo prevzelo vodenje je zbor pričel z delom.   

 

Ad 3 Predstavitev in potrditev dnevnega reda. Dnevni red je bil poslal z vabilom. Ker ni bilo 

nasprotnih predlogov in želje za dopolnitev so člani potrdili predlagan dnevni red.  
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Ad 4 Pod to točko je bila dana beseda gostom, ki so zbor pozdravili in mu želeli uspešno delo. 

K besedi je bil najprej povabljen g. Ladislav Lipič, predsednik ZVVS, ki je zbor pozdravil in 

mu želel uspešno delo. Glede motiva za obisk pa je omenil, da je njegova želja, da v 

njegovem mandatu obišče vse OZ VVS. Zato se je z veseljem odločil za udeležbo na našem 

letnem zboru. Če bo potrebno pa se bo s potrebnimi pojasnili tudi vključil v razpravo. 

Igor Rutar, vodja pokrajinskega odbora je v dvojni vlogi, tudi še v vlogi člana predsedstva 

OZVVSGP. Pozdravil je zbor in poudaril prenašanje vsebin na mlade ter želel uspešno delo. 

Ivan Humar OZ VVS Kanal želi dobro sodelovanje tako za našim članom kot predsednikom 

pokrajine kot tudi obm. združenjem GP. 

Milan Erjavec, OZVVS Cerkno-Idrija, zahvalil se je za dobro sodelovanje in prisotnost  

praporščakov. 

Dušan Komar, vodja društva Sever pododbor Tolmin se je zahvalil za dobro sodelovanje v 

tem mandatu. 

Rok Uršič, sekretar Združenja borcev za vrednote NOB Bovec, Kobarid in Tolmin (Pisni 

zapis v prilogi) 

 

Ad 5. Predsednik Iztok Uršič je predstavil: 

− Poročilo o delovanju društva OZ VVS Gornje Posočje v letu 2024 (v prilogi)  

− Poročilo o prihodkih in odhodkih za leto 2024. (v prilogi) 

− Program in plan dela za leto 2025 (v prilogi). 

Ker je bilo na zadnjem srečanju nekaj nejasnosti o porabi na posameznih prireditvah je 

pripravil stroškovnike po posameznih dejavnostih in ga predstavil na zboru. (v prilogi) 

 

Ad 6. Poročilo nadzornega odbora (NO) in častnega razsodišča (ČR). 

Poročilo je za nadzorni odbor je podal predsednik Pavle Rutar. Opozoril je, da je NO 

nepopoln zaradi bolezni Valterja Jermola. Ostala dva člana sta dobila na vpogled vse račune in 

končno poročilo. Vse se ujema. Upniki so bili poplačani in NO je dal pozitivno mnenje na 

zaključni račun in na delo predsedstva. Prosil je tudi za te dodatne stroškovnike, ki jih je na 

zboru podal predsednik. Ponovno je prosil, da se mu pošiljajo vabila in dokumentacijo na 

njegov e-naslov.  

Predsednik je v repliki pojasnil, da je vedno pošiljal vse materiale po e pošti in tako tudi 

vabila. Očitno je prišlo tu do nesporazuma in 'šuma' v komunikaciji, kar bo potrebno 

izboljšati.  

 

Za častno razsodišče je poročal Zvonko Čopi in ugotovil, da v preteklem letu ni bilo nobenih 

pobud, zato častno razsodišče nima vsebinskega poročila, oz. se tudi ni sestalo.   

Obe poročili sta oddani v pisni obliki in bosta prilogi zapisniku. 

 

Ad 7. Razprava na poročila in sprejem poročil 

Ker ni bilo drugih pripomb kot že omenjenih ob poročilu NO, so bila vsa poročila dana v 

sprejem z glasovanjem z dvigom rok. Bila so soglasno potrjena. Tudi Poročili obeh odborov 

so v prilogi. 

 

Ad 8. Program dela za leto 2025 in naprej 

Predsednik je predstavil program, ki je bil dodelan že lanskem obdobju in je večinoma 

usklajen tudi za letošnje leto. (priloga) 

V razpravo o dopolnitvi programa dela se je vključil Radovan Lipušček, kot predstavnik 

tistih, ki po šolah predstavljajo vrednote osamosvojitve. Kot pobudnik zamisli, ki bi jo 

realizirali skupaj z društvom Sever, da bi že letos, zlasti pa v naslednjih letih prireditev na 

Dan slovenske zastave 7. 4., ob spominskem obeležju na Logu, okrepili s ponudbo ogleda 
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novega filma osamosvojitve in ustrezno predstavitvijo dogodkov s predavanjem. Obisk 

prireditve ob Dvigu zastave bi ponudili šolam oz. ravnateljem, ki bi prejeli našo pobudo, da z 

učenci in dijaki prisostvujejo temu dogodku (proslava, ogled filma in predavanje) ali vsaj 

enemu od tega. V Tolminu je ta osrednji dogodek možen, vprašanje pa je, kako je v ostalih 

krajih, kjer so centralne šole. Interes za predstavitve dogodkov osamosvojitve na koncu leta, 

ko je že vse zaključeno, obstaja, ni pa, kljub dobrim predstavitvam (s fotodokumentacijo in 

ppt predstavitvami), učinkovit. Predlaga, da se to doda v program dela in da se stik s šolami 

tudi na ta način okrepi.  

S to dopolnitvijo je bil program dela sprejet. 

 

Ad. 9 Zlato plaketo je prejel Valter Jermol 

Zaradi zdravstvenega stanja se praporščak Valter Jermol letnega zbora ni mogel udeležiti. 

Priznanje mu je bilo na lanskem nov. srečanju podelilo na domu.  

Igor Rutar je s tokratnega letnega zbora z njim vzpostavil telefonsko povezavo, tako, da smo 

mu na ta način tudi čestitali ob prejemu Zlate plakete ZVVS in želeli uspešno okrevanje. 

 

Ad. 10 Delegata za Glavni zbor ZVVS 2025 sta bila imenovana in tudi potrjena Iztok Uršič 

in Enco Crivellari.  

 

Ad 11 Pod točko razno je bila odprta razprava članov in gostov. 

K besedi je bil povabljen g. Ladislav Lipič. Z veseljem se odločil za udeležbo na našem 

letnem zboru. Pohvalil je skrb za članstvo, ki ga je združenje pokazalo ob Jermolovem 

primeru.  

Drugo pa je njegovo opažanje, da so vsi govorci omenjali sodelovanje z organizacijami, ki 

gojijo enake vrednote kot naša. Naše temeljno poslanstvo je, da se neguje spomin na čas 

osamosvajanja, širše gledanje pa je, da negujemo spomin na celotno zgodovino uporništva in 

realizacijo slovenskega naroda, na vse tiste, ki so, ne samo z orožjem prispevali k temu, da 

danes živimo svobodni v svoji deželi. Brez sodelovanja z ostalimi veteranskimi 

organizacijami je težko delovati v okolju kjer živimo. Tudi on je poudaril delo z mladimi, ki 

se kljub željam in delnim uspehom v šolah, še ni sistemsko uredilo. Predstavil je postopke 

zveze, ki bi vodile k boljši predstavitvi na šolah (izmenjava dobrih praks, predvajanje filma – 

krajši za šole, daljša verzija za kinodvorane). Tudi mlajše generacije učiteljev in vodstev šol 

niso dovolj obveščene da bi mladim predstavili, kaj se je takrat dogajalo.  

S spremembo statuta, da so člani našega združenja lahko tudi drugi, ne samo udeleženci in 

njihovi družinski člani, ter podpisom, da bodo zagovarjali vrednote, ki jih ZVVS zagovarja, se 

v članstvo lahko vključijo tudi drugi občani. Ne morejo pa imeti statusa veterana. 

Izpostavil je letošnjo 35 letnico začetka delovanja manevrske zaščite in preprečitve oddaje 

orožja JLA. Vsako 5 leto je skupna proslava na Gorenjskem. Organizirana bo tudi razstava 

slik tajnih skladišč iz vsake pokrajine ena, lahko pa se to tudi dopolni. 

Predstavil je tudi stališče do tega, ali je dovoljeno obiskovati verske objekte. Nikoli in nikjer 

ni nobeno predsedstvo sprejelo sklepa, ki bi prisotnost v verskih objektih prepovedal. V 

verske objekte je neprimerno vnašati praporje in druge simbole veteranskih organizacij. V teh 

objektih se tudi ne poveljuje. To je v skladu z normami, ki veljajo v vsaki demokratični 

družbi.  

Na to je vezana tudi statutarna odločitev o nepolitičnosti, nestrankarskosti… naše veteranske 

organizacije. Mi smo politično nepristranska organizacija, ne govorimo o posameznikih. Ne 

prepoveduje se članstva ali simpatizerstva, organizacija mora biti nestrankarska, saj lahko 

pride do razpada naše organizacije. Zanimajo nas samo dejstva, ki so tedaj bila, ne pa 

komentarji.  
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V razpravi je Igor Rutar kot član predsedstva OZVVSGP opozoril, da se je v tem letu 

nadaljevalo delo na vzpostavitvi spletne strani. Od osnovne postavitve, ki jo je na pobudo R. 

Lipuščka izdelalo podjetje Potres d.o.o., sedaj aktualnosti na to stran vključuje Silvo Hrovat. 

Naslov strani je http://www.gornjeposocje.zvvs.si. Ti naslovi bodo tudi na oglasni deski pred 

blagovnico. R. Lipušček pa še naprej oskrbuje Facebook stran, ki jo dobite na naslovu  

https://www.facebook.com/ozvvs.gornjeposocje.9/ Rutar je pozval k obisku strani in se 

zahvalil ustvarjalcem strani. 

Postavljeno (ni se predstavil) je bilo vprašanje v zvezi s sodelovanjem z VSO. Kljub želji le-

tega po sodelovanju, se OZ ZVVS GP ni odzval. Odgovoril je predsednik, da s društvi s 

politični strank se ne sodelujemo.  

V razpravo se je vključil g. Ladislav Lipič. Omenil je da je ob tej ustanovitvi povabil 

takratnega prvega predsednika na razgovor o sodelovanju. Na razgovor sta prišla Kmetič in 

Pojbič (brat od poslanca). Pogovor je stekela njuna mnenja so bila v nasprotju z načeli o 

katerih je govoril prej. Od takrat dalje naj bi delali vsak na svojem področju in naj bi se pri 

tem ne nagajali in zasledujemo isti cilj. Za tem se je začelo potenciranje zgodb o orožju TO. 

VSO je šel tako daleč, da so Krkovič in ostali govorili, da se je TO sama razorožila. V vseh 

naših argumentacijah se ne najde nobena žal beseda do kogar koli v VSO. V vsej 

komunikaciji se je govorilo in pisalo samo o dejstvih. To je, da TO orožja ni nikomur oddala. 

Ko so ga osebno diskreditirali, odgovarjal z argumenti. Niso odreagirali na žalitve. Zato je 

zadržek do te organizacije, do nje je veliko nezaupanja in misli, da bo do sodelovanja prišlo 

saj je še čas. 

Omenil je primer osebne zavzetosti pri reševanju zagat ki so bile, do je OZVVS Kanal dobil 

karavlo in združenje svoj dom.  

Omenil je tudi dogodke ob odkritju spominske plošče onkraj meje, znanemu podporniku 

slovenske osamosvojitve. Pri odkritju plošče v njegov spomin ni bil problem to, da je zraven 

tudi ZVVS. Problem je v tem, da se ne gre zraven takrat, ko so tam strankarski (katerekoli 

barve) veljaki. Če bi počastili spomin na podpornika v drugem času ne bi bil to noben 

problem. Lipič bi bil vesel, če bi se to zaupanje vrnilo in bi v bodoče lahko nemoteno 

sodelovali, seveda bred političnega predznaka. Sedaj si obtožbe sledijo skoraj v vsakem 

časopisu, reviji in drugih medijih. Ne smemo se preslepiti lepo govorečim. Navajati je treba 

vedno le dejstva. Omenil je sodelovanje tukajšnjim, ko so mnogo stvari reševali samo s 

pogovorom.  

Pavle Rutar sprašuje glede prapora v verskih objektih. Meni, da ni prav, da so vse 

humanitarne organizacije lahko tam s svojimi simboli, naše organizacije pa ne.  

Ladislav Lipič meni, da to ne velja za pogrebe, saj so to posebne situacije. Ko pa je govora o 

spominskih in drugih slovesnostih pa morajo veljati pravila, ki jih je predstavil.  

Bojan Berginc je menil da je v članstvu osip. Nihče se ne vpraša zakaj, mogoče tudi zato, ker 

sodelovanja ni. Ljudje naj bi šli stran tudi zaradi takih odločitev.  

Ladislav Lipič je še enkrat poudaril povedano, da sodelovanja ne more biti, ker VSO-jevci 

nočejo razumeti, kaj je govoril. Nihče ne prepoveduje sodelovanje organizacij.  

Ivan Humar iz Kanala je pojasnil dogajanje v zvezi s prej omenjenim odkritjem plošče 

Marjanu Pintarju.  

Silvo Hrovat je opozoril, da se to pojavlja že tretjič. Opozoril je, da je že ob ustanovitvi OZ 

VVS Gornje Posočje, v Drežnici od koder so prihajale vse te pripombe, ustanovili svojo 

podružnično organizacijo. Poudaril je da je namen današnjega srečanja poleg uradnih 

postopkov, ki morajo biti to, da se družimo, da se pogovarjamo in obujamo spomine na 

tedanje čase, da se lepo počutimo. Žal, so bili vsi člani VSO nekdaj člani ZVVS. Če je pri nas 

kaj narobe smo tu, da sprejmemo kritiko, tudi z namenom, da se stvari izboljšajo. Vse ostale 

stvari, zlasti pa politična mnenja, pa sem ne spadajo in prosi, predlaga, da se usedemo skupaj, 

pomenimo in nekaj pojemo. 

http://www.gornjeposocje.zvvs.si/
https://www.facebook.com/ozvvs.gornjeposocje.9/
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G. Lipič je na zaključku tudi podprl Hrovatovo mnenje in poudaril, da nihče nikomur ne 

prepoveduje biti član ene ali druge organizacije in tudi ni prepovedano izraziti kritiko. 

Moramo se pa tudi en drugega poslušati. 

S tem je bila seja ob okoli 18.45 tudi zaključena. 

Srečanje pa se je nadaljevalo s klobaso in zeljem in druženjem gostov in člani. 

 

Poročilo OZ VVS Gornje Posočje za leto 2024 in Plan 2025 sta prilogi na naši spletni strani v 

rubriki »O ZDRUŽENJU« http://www.gornjeposocje.zvvs.si/dokumenti-in-pravilniki-ozvvs-

gornje-posocje  

 

Zapisal         Predsednik OZVVS GP 

Radovan Lipušček        Iztok Uršič 

 

V dokumentaciji OZ VVS GP se hrani tudi audio posnetek zbora po katerem je bil ta zapis 

tudi narejen. 

 

Overovatelja: 

 

Radko Podgornik, _______________________ 

 

Bruno Manfreda  _______________________ 

 

Tolmin, 22. 2. 2025  

http://www.gornjeposocje.zvvs.si/dokumenti-in-pravilniki-ozvvs-gornje-posocje
http://www.gornjeposocje.zvvs.si/dokumenti-in-pravilniki-ozvvs-gornje-posocje

